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Justering 

Karin Martinsson, Tf Socialchef 

Lars Häggquist, Akademikerförbundet SSR 

Therese Magnusson, Kommunal 

Margareta Erlandsson, Vision 

Sandra Dahlqvist, Sveriges Lärare 

Susanna Mustonen, Sveriges Arbetsterapeuter 

Madeleine Biderman Rosengren, VF 

Vid protokollet 

Tina Räng 

§ 1 Mötet startas och justerare utses 

§ 2 Fastställande av dagordning, föregående protokoll och övriga punkter 
Inga synpunkter från föregående protokoll. 

§ 3 Ekonomi 

Arbetsgivaren informerar om ekonomin: Genomgång av verksamhetsberättelse och resultat. 
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Kommunfullmäktige beslutade, i beslut 2024 Kf §144, att godkänna ett underskott om 
17 mnkr för vård- och omsorgsnämnden för verksamhetsåret 2024. Underskottet blev 13,6 
mnkr. 

§ 4 Personal 

HSL organisationen: Fortsatt dialog om HSL organisationen. 

Övergripande organisation: Dialog påbörjas om den övergripande organisationen inom SoO. 

Rekrytering av chef för Brinkehem och Hemtjänsten i Brösarp (Kommunal): Kommunal 

undrar om när tjänsten som enhetschef på Brinkehem äldreboende och Brösarp Hemtjänst 

ska utannonseras. Arbetsgivaren kommer att annonsera ut tjänsten men avvaktar den 

pågående dialogen om organisationen. Nuvarande enhetschef kommer att vara kvar till efter 

sommaren. 

§ 5 Verksamhet/Utveckling 
Kompetensförsörjningsplanen: Workshopen är framflyttad och ärendet återkommer på 
Vesam under våren. 

Verksamhetsplaner 2025: Arbetsgivaren informerar om verksamhetsplaner 2025 där det b I 

a framgår om förberedelser inför omställning ny socialtjänst, kompetensförsörjningsplan, 

vikten av att vi använder klarspråk och inte myndighetsspråk. Viktiga frågor är samverkan 

inom många områden, utveckling av familjecentralen, trygghet och hälsa och psykisk ohälsa. 

Utbildningar pågår och aktiviteter tas fram. SoO planerar att testa en "chatbot" inom 

hemtjänsten för att underlätta dokumentationen. 

Kommande lokaler för resursenheten (SSR): SSR undrar om kommande lokaler för 

resursenheten eftersom kontraktet på Balder går ut. Detta hanteras på Samhällsbyggnad 

som ansvarar för lokalförsörjningsprocessen. 

§ 7 Systematiskt arbetsmiljöarbete (SAM) 
Ingenting att tillföra protokollet. 

§ 8 Ärenden etc. från lokala samverkansgrupper (LOSAM) 
Ingenting att tillföra till protokollet. 
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§ 9 Övriga punkter och skrytpunkt 

Skrytpunkt: Fackliga parter anser att det är bra med dialogen om organisation och att de 

fackliga parterna är med från början utan att det finns ett färdigt förslag. 

Övriga frågor: SSR lyfter vikten av att se över vilka tilläggspunkter som finns i Combine om 

avtalet förlängs. 

§ 10 Mötet avslutas 

Justering 

Protokollet justeras digitalt 
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